



*Leader*



勵德自動化有限公司  
Leader Automation CO., Ltd

勵德科技股份有限公司  
Leader Technology Co., Ltd.

TEL : 886-4-8524640  
FAX : 886-4-8526341  
ldauto@ld-auto.com  
www.ld-auto.com

# *Leader*



*Anytime . Anywhere*

Bubble Tea Shop  
Since 2019

# Leader



## Bubble Tea Shop

國內首創自行開發[智能化無人茶飲店]無人化操作，提高工作效率，提升產值及利潤、穩定且快速製作飲料。自動執行飲料之加珍珠粉圓、加冰、加糖、加果汁、茶品充填、封膜、貼標等工作，能快速完成、節省時間，並減少不良率，穩定飲料的品質。「智能化無人茶飲店」不僅提供完整的後台製作流程，也整合前台智慧點餐系統，進一步提升點餐速度與品質。

Taiwan's first independently developed Robotic Bubble Tea Shop. Automated operation, enhances work efficiency, increases value and profit, and improve work stability. Automatically perform bubble, ice, sugar, juice, tea filling, film sealing, labeling and other tasks of the beverage, which can be completed quickly, save time, reduce the defect rate, and stabilize the quality of the beverage. The "Robotic Bubble Tea Shop" not only provides a complete back-end productive process, but also integrates the front-end intelligent ordering system to further improve the speed and quality of ordering.

### 產品尺寸 Product Specification

主體 長3000 / 寬3000 / 高2000 mm

佔地約2.8坪，含維護空間約4坪

Machine 3000x3000x2000 (WxDxH) mm

The final space is about 13.2 square meters, at least.

點餐機 長820 / 寬710 / 高1780 mm

Kiosk's 820x710x1780 (WxDxH) mm

電源裝置: 2-220V 40A + E

Power Device: 2-220V 40A + E

機台總重量: 約850 kg

Total Machine Weight: About 850 kg



機台本身不具裝潢外觀，若需要勵德可免費提供裝潢模板供參考，大幅減少開店時程。  
Machine doesn't have the decoration on the appearance, you can easily create your own stylish shop. If you have no idea about your decoration, Leader could offer the template for reference as well. It could save a lot of time for starting a business.

### 產品功能與特色 Features of Product

- 智能化點餐介面，容易操作，可提供發票和QRcode領取單列印。  
Simple Human Machine Interface. (including invoice, QRcode receipt).
- 付款方式多樣化選擇：
  - (1) 現金付款：投幣、紙鈔
  - (2) 感應式刷卡、行動支付: VISA、Mastercard、JCB、LINE Pay、Apple Pay、Google Pay、Samsung Pay
  - (3) 電子票證：悠遊卡、I-CASH、一卡通Various payment methods are provided (coin, cash, VISA, Mastercard, JCB, mobile payment such as , LINE Pay , Apple Pay, Google Pay, Samsung Pay, e-ticket such as EasyCard、icash and iPASS)
- 自動化整合周邊設備包含自動落杯、珍珠充填、製冰機、果糖機、果汁機、飲料充填、封膜機、標籤列印等。  
Automatic integration of peripheral equipment including automatic cup supplier, bubble supplier, ice maker, fructose machine, juice machine, beverage filling, film sealing machine, and label printing, etc.
- 單筆訂單一次最多可製作9杯飲品，可連續接單。  
For each order, the machine could make up to 9 cups of drinks, and it could continuously receive orders.
- 飲料變化可達20種以上，各飲料可選擇需要的糖量、冰量以及是否要加珍珠。  
It is up to more than 20 different beverage's combination including hot and cold and it all comes from several basic teas. Each beverage can choose the amount of sugar, ice, and whether to add bubble.
- 缺料或故障即時通知：支援Line、簡訊、Email方式，可即時及定時發訊息通知業者機台狀況以及是否需要補料。  
Real-time information will be sent if there is any material shortage or malfunction: supporting Line, text message or email, where the information regarding machine status can be sent to the vendors instantly or regularly.
- 後台管理系統：每日消費統計記錄。(品項、數量、金額、時間)  
Back-end management system, statistics daily consumption records. (items, quantity, amount, and time)
- 具備API通訊功能，可與POS系統串接。  
Equipped API communication features, which can be connected with POS system.
- 具備歐盟CE認證、專利、ISO9001:2015  
CE certification、Patent、ISO9001:2015

